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ACTA NÚM. 168 

 
Rector 
Francisco Javier Lafuente Sancho 
 
Secretària general 
Esther Zapater Duque 
 
Equip de Govern 
Maite Carrassón López de Letona 
Isabel Galán Mañas 
Assumpció Malgosa Morera 
Carme Miralles Guasch 
Xavier Ramos Morilla 
Tatiana Rovira Faixa  
María Valdés Gázquez 
 
 
Gerent 
Jaume Tintoré Balasch 
 
Degans i directors de centre 
Ian Blanes García 
Andrés Chamarro Lúsar 
Juan Jesús Donaire Benito 
Margarita Freixas Alás 
Isidre Gibert González 
Marta Bertrán Tarrés 
Enric Marín Otto 
Susana Navas Navarro 
Manel López Béjar 
Judith Panadés Martí 
Olga Serradell Pumareda 
Olga Torres Hostench 
 
Directors de departament 
David Manuel Gómez Gras 
Josep Antoni Iglesias Fonseca 
Laila Darwich Soliva 
Marta Prat Sabater 
 
 
Directors d’institut 
Isabel Pont Castejón 
Jordi Pàmies Rovira 
 
 
Representants del professorat 
claustral (sector A) 
Eva Anduiza Perea 
Ester Fernández Gimeno 
Jordi Nadal Tersa 
Cristina Palet Ballús 

A Bellaterra, a les 9.30 h del dia 25 d’octubre 
de 2023, es reuneix, en sessió ordinària, el 
Consell de Govern de la Universitat Autònoma 
de Barcelona, sota la presidència del rector, 
Javier Lafuente Sancho. Assisteixen a la 
reunió els membres del Consell assenyalats al 
marge.  
 
S’han excusat d’assistir-hi Salvador Navarro 
Soto, degà de la Facultat de Medicina, en 
substitució del qual hi assisteix Albert Selva 
O’Callaghan, coordinador del grau de 
Medicina; Juan Antonio Baeza Labat i Jordi 
Bartolomé Filella, representants del sector A 
del professorat claustral; Francesc Foguet 
Boreu, professor del sector A, en substitució 
del qual hi assisteix Francesc Cortès i Mir, 
professor de l’Àrea de Didàctica; Isabel 
Pellicer Cardona i Xavier Verge Mestre, 
representants del sector B del professorat 
claustral; Ramon Alberich Ferrer, 
representant del Consell Social; Òscar 
Losada García, representant dels estudiants, 
i Andreu Pompas Alcaraz, membre 
representant del personal tècnic, de gestió i 
d’administració i serveis (PTGAS). No hi 
assisteixen Uxia Aguiló Peláez, Laura Alloza 
Ollés i Salma Halhoul el Harrak, 
representants del sector de l’alumnat, ni Iris 
Parra Jounou, representant de l’alumnat de 
doctorat. Hi assisteixen amb veu i sense vot 
Pedro de Alcántara-Garcia Briones, cap del 
Gabinet Jurídic, i Isabel García Pérez, cap de 
l’Oficina de Coordinació Institucional. Hi 
assisteix com a convidat David Sánchez 
Solbes, president del Comitè d’Empresa del 
personal tècnic, de gestió i d’administració i 
serveis (PTGAS). 
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Pere Ysàs Solanes 
 
 
Representants del professorat 
claustral (sector B) 
Carlos Martínez Lizama 
 
 
Representants del personal tècnic, 
de gestió i d’administració i serveis 
(sector D) 
Juan Montesinos Andrade 
Ernesto Castaños Moreno 
 
 
Representants de l’alumnat  
(sector C) 
Ona Farré Perisé 
Aniol Freixas Torrent 
 
 
Representants del Consell Social 
Tania Nadal Vicens 
Montserrat López Merlos 
 

 
 
Ordre del dia 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informe del rector 
3. Afers economicopressupostaris 

3.1. Aprovació dels criteris bàsics per a l’elaboració del Pressupost de la UAB de 2024 
4. Afers de personal acadèmic i de personal investigador 

4.1. Modificació del Reglament de personal acadèmic per adaptar la figura de 
professorat associat a la LOSU 
4.2. Modificació del Reglament de personal acadèmic per adaptar la figura de 
professorat lector a la LOSU i per incorporar-hi la retenció de talent 
4.3. Modificació del Model i criteris de priorització de les places de professorat 
permanent 
4.4. Modificació del punt 5 del Model de plantilla teòrica en relació amb l’assignació de 
places noves 
4.5. Modificació de la Guia d’avaluació de l’activitat docent del professorat de la UAB 
4.6. Modificació de l’oferta d’ocupació pública del PDI de la UAB per al 2023  

5. Afers acadèmics 
5.1. Aprovació de títols de màster universitari 
5.2. Extinció de títols de màster universitari 
5.3. Aprovació de títols de màsters de formació permanent i diplomes 

6. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB 
7. Assumptes de tràmit 

7.1. Ratificació de la modificació dels Estatuts del Consorci Institut d’Estudis Regionals 
i Metropolitans de Barcelona (IERMB) 

8. Torn obert de paraules 



3 
 
 

 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
La secretària general obre la sessió, dona la benvinguda als membres del Consell de 
Govern i informa de les incidències d’assistència dels membres de l’òrgan. 
  
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
  
El degà de Veterinària agraeix el fet d’haver incorporat els annexos a la documentació de 
l’acta de les sessions del Consell de Govern. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern aprova l’acta de la sessió de 27 de setembre 
de 2023. 
 
 
2. Informe del rector 
 
El rector comença la seva intervenció informant del canvi de competències de l’àmbit de 
les TIC en el si de l’Equip de Govern, arran del cessament del comissionat, Jordi 
Hernández, a petició pròpia. Valora positivament la feina duta a terme pel comissionat 
durant els tres anys de mandat i en destaca especialment la implicació en el projecte de 
reconstrucció arran de l’atac informàtic que va patir la Universitat l’11 d’octubre de 2021. 
Agraeix públicament la tasca que ha desenvolupat durant aquests darrers anys. També en 
reconeix alguns errors (com ara no haver assolit els objectius del Grup de Treball TIC 
2029). Informa que les competències de l’àmbit de les TIC les ha assumit la vicerectora de 
Campus, Sostenibilitat i Territori, a la qual agreix el compromís d’acceptar aquesta nova 
responsabilitat. Segueix informant que es vol reactivar el Grup de Treball TIC 2029 al més 
aviat possible, un cop analitzats la composició, el pla i la metodologia de treball i els 
objectius a assolir.  
  
Informa de la incorporació d’Albert Texidor Martínez a l’equip de Gerència en qualitat de 
nou director d’Arquitectura i Logística. Tot seguit, agraeix públicament la tasca, implicació 
i dedicació durant 36 anys a la casa, 21 dels quals com a cap d’àrea, a Enric Font Oller, 
que romandrà en actiu fins al mes de febrer com a adjunt a la Gerència.  
 
Explica que es segueix treballant en la posada en marxa de la Unitat d’Igualtat i Diversitat, 
la qual estarà integrada per l’Observatori per a la Igualtat, el PIUNE (actualment a la FAS) 
i la Unitat d’Atenció Psicopedagògica (UAP). Diu que, amb la voluntat de millorar l’atenció, 
es reforçarà tant el PIUNE com la UAP. 
 
D’altra banda, informa que també s’ha produït un canvi en la direcció de l’Institut de 
Ciències Polítiques i Socials: n’ha estat nomenat director Oriol Bartomeus Bayés, en 
substitució de Gabriel Colomer, actualment senador. 
 
En relació amb el procés de renovació dels Estatuts, informa que la Comissió Redactora 
s’ha reunit en tres ocasions i que els quatre grups de treball ja estan plenament operatius. 
Explica que els treballs avancen a bon ritme i d’acord amb la metodologia proposada. 
Agraeix el compromís institucional de cadascuna de les persones que formen part dels 
grups i que fan aportacions per fer, dels estatuts que es derivin d’aquest procés, els estatuts 
de tota la UAB. 
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Explica que la setmana passada va celebrar-se la Setmana de la Innovació, centrada en 
l’emprenedoria, la connexió amb el territori, la col·laboració i l’impacte, amb una participació 
durant tota la setmana de més de 500 persones. Diu que s’hi va fer una fira de la innovació, 
en la qual van assistir 270 persones, i hi van tenir lloc 200 reunions entre persones de grups 
de recerca, empreses derivades i altres empreses. Afegeix que també es van dur a terme 
taules rodones amb la presència de grans empreses (Roche, Hipra, Ferrer, Esteve, 
Miwendo), una reunió del comitè d’assessorament del Parc de Recerca UAB amb la 
participació d’un col·lectiu de 14 empreses, en la qual es van treballar temes de talent i 
col·laboració d’R+D, i taules rodones sobre creativitat musical amb intel·ligència artificial 
amb concert. Informa que la setmana es va finalitzar amb la segona edició de la Jornada 
Ciència i Emprenedoria en Femení. Recorda que aquesta setmana d’activitats va tenir el 
suport del Consell Social de la UAB.  
 
Tot seguit, informa que el dia 2 d’octubre de 2023 va tenir lloc al campus la inauguració de 
la Setmana de Prevenció del Suïcidi amb el lema «Trio la vida», a la qual va assistir el 
conseller de Salut. Explica que és una iniciativa de les universitats públiques catalanes i el 
Departament de Salut per sensibilitzar sobre el suïcidi, la primera causa de mort entre les 
persones de 15 a 34 anys.  

 
A continuació, explica la inauguració del curs acadèmic 2023-2024 de la UAB. Diu que, en 
un curs dedicat a la salut mental, va ser un plaer veure la sala d’actes gairebé plena, i torna 
a agrair al conferenciant, el Dr. Joan Deus, l’esplèndida lliçó magistral que hi va oferir. 
 
També explica que el 3 d’octubre de 2023 es va celebrar La Comunitària UAB i n’aporta 
les dades més significatives (activitats, col·lectius i unitats o serveis implicats, consell 
d’estudiants, participants en l’àpat popular). Diu que la majoria d’activitats es van 
desenvolupar a la plaça Cívica i a l’Espai SiS i que hi va haver tres equipaments amb 
programació d’activitats (SAF, Sala Teatre i sala d’exposicions de la Biblioteca de 
Comunicació i Hemeroteca General), i que la valoració dels col·lectius i les entitats i de la 
gent que hi va assistir va ser molt positiva. 

 
Tot seguit, informa que el 3 i 4 d’octubre de 2023 es van celebrar les IX Jornades Catalunya 
Futura, organitzades per l’ACUP al monestir de Poblet sota la temàtica de la formació al 
llarg de la vida a Catalunya i amb la participació dels rectors de les universitats públiques, 
la majoria dels presidents dels Consells Socials i representants de Foment del Treball, 
PIMEC, Fundació La Caixa i la Generalitat de Catalunya. 
 
A continuació, comunica que aquest dilluns, dia 23, va tenir lloc el primer taller de Conexus 
sobre les noves masculinitats, un taller presencial amb metodologia participativa sobre 
masculinitats, masculinitats i violència i masculinitats cuidadores.  
 
Tot seguit, explica que fa uns dies hi va haver un problema de soroll a l’Espai SiS i demana 
disculpes a totes les persones afectades, perquè hi va haver un error en els protocols, que 
ja preveuen que mai no es puguin fer segons quines activitats en hores lectives, i afegeix 
que s’estan revisant el circuits per evitar que torni a passar. 
 
Diu que vol aprofitar l’ocasió per informar que hi ha en marxa dos projectes interuniversitaris 
de caràcter institucional: d’una banda, «La Uni», projecte de col·laboració entre la UB, la 
UAB, la UPC i el diari La Vanguardia per posar en marxa un suplement digital, allotjat a la 
pàgina del diari, que serà una plataforma divulgativa sobre el que es fa a la universitat i que 
inclourà temes de ciència, innovació, medi ambient, solidaritat o emprenedoria en forma de 
reportatges, entrevistes, articles d’opinió o pòdcasts, entre d’altres; i, d’altra banda, la 
Barcelona Knowledge Alliance (BKA), aliança entre la UB, la UAB, la UPC i la UPF per 
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buscar sinergies per treballar en la internacionalització de les universitats en la cerca de 
talent internacional tant de docents com d’estudiants i poder-los oferir bons serveis de 
manera consorciada. 
 
Recorda que les pràctiques extracurriculars a la UAB s’han de remunerar i cotitzar a la SS, 
i que això forma part dels compromisos subscrits per totes les universitats públiques amb 
el Moviment Estudiantil, i diu que se segueix treballant per assolir aquests compromisos. 

 
En matèria de política lingüística, informa que no es va aprovar l’oficialitat del català a la 
UE, però que, amb la voluntat de fer força perquè el català tingui l’estatus de llengua 
europea a la UE, dilluns es va signar un manifest promogut per Òmnium Cultural, juntament 
amb totes les universitats públiques catalanes i organitzacions sindicals i empresarials del 
país. També comenta que es disposa del nou portal de la recerca: 
https://portalrecerca.uab.cat/ i que, de moment, tota la informació hi surt en anglès, però 
d’aquí un parell de dies hi serà també en català i en castellà.  
 
Informa que en data de 5 d’octubre de 2023 va ser nomenat, per la ministra de Ciència i 
Innovació, membre del consell rector del CSIC. Respecte als premis i guardons, comenta 
que el proper 31 d’octubre se celebrarà la cerimònia dels Premis de Recerca Doctora 
d’Alcalá a l’Excel·lència Investigadora, convocats per la Universitat d’Alcalá, i explica que 
la doctora Roser Granero, catedràtica de la Unitat de Metodologia de la Facultat de 
Psicologia, ha estat guardonada amb el Premi Doctora d’Alcalá de 2023 en l’àrea de les 
ciències humanes i socials. Explica que en els Premis Impacte dels Doctorats Industrials 
de 2022 s’ha guardonat la doctora Laia Bosch Camós, que va desenvolupar la seva tesi a 
l’IRTA-CReSA-UAB, dintre del programa de doctorat en Medicina i Sanitat Animals. També 
comenta que l’Àrea de Prevenció i Assistència de la UAB és entre els cinc finalistes dels XI 
Premis Atlante de reconeixement de la implementació efectiva de la prevenció de riscos 
laborals, amb la iniciativa «Abordatge dels accidents psicosocials en l’àmbit universitari», i 
felicita l’equip de l’APA per la feina. 
 
Detalla que membres del col·lectiu Estudiantes en Lucha, inscrit al directori de col·lectius 
de la UAB, van entrar dos dies diferents en diverses aules mentre s’estava impartint 
docència dels graus d’Estudis Socioculturals de Gènere, de Polítiques, de Dret i de 
Geografia, entre d’altres. Diu que aquest col·lectiu també va llançar octavetes amb 
proclames antifeministes i contra el col·lectiu LGBTI en aquestes aules, sense autorització 
dels docents que eren a les classes. Explica que en aquestes octavetes es reivindicaven 
sota el nom de Juventud Combativa, grup que fins ara és del tot aliè a la UAB i que no 
consta en el directori de col·lectius. Informa que, davant d’aquests fets, la secretària 
general va posar en marxa actuacions per identificar les persones que havien irromput a 
les aules i per exigir responsabilitats, va constituir la Comissió de Convivència i ara s’està 
treballant per impartir la formació específica necessària per tal que els membres de la 
Comissió tinguin el coneixement imprescindible per desenvolupar la seva tasca. 
 
Explica la missiva adreçada per la presidenta de la CRUE al ministre d’Universitats, en què, 
a part de reclamar millorar el finançament del sistema universitari: (I) va demanar 
aclariments sobre el procediment d’aplicació de l’Ordre HFP/55/2023, respecte al 
procediment de justificació dels projectes finançats pels fons Next Generation per evitar 
que es produeixin incompliments en la justificació de l’execució dels ajuts; (II) es va queixar 
del retard en la transferència de fons a les comunitats autònomes per fer front a la 
indemnització dels contractes predoctorals i d’accés al sistema espanyol de ciència; (III) va 
requerir al Ministeri que es fes càrrec de la dotació econòmica addicional necessària per 
atendre les despeses derivades de l’assumpció per les universitats de la quota patronal de 
la Seguretat Social del personal investigador beneficiari dels ajuts per a la requalificació del 
sistema universitari en les modalitats Margarita Salas i María Zambrano; (IV) va demanar 
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que es facilitessin ràpidament les dades actualitzades del professorat permanent per 
escollir les comissions de selecció de la LOSU, i (V) va peticionar que es resolgués la 
controvèrsia i les dificultats en la gestió de les compatibilitats en la contractació del 
professorat substitut. 
 
El rector finalitza el seu informe fent una menció a la situació política internacional que 
s’està vivint, i fa una crida a la pau, el diàleg i la mediació. 
  
La secretària general obre un primer torn de paraules, en el qual els membres del Consell 
de Govern debaten sobre els aspectes següents: (a) Hi ha diverses intervencions per 
felicitar la secretària general per haver estat nomenada presidenta de la Comissió Dones i 
Ciència del Consell Interuniversitari de Catalunya. El rector considera que és un gran 
nomenament i que el perfil de la secretària general és idoni per al càrrec. (b) Respecte del 
procés de reestructuració de les gestions acadèmiques, les gestions econòmiques i els SID 
dels centres, s’agraeix la feina feta però es demana que la informació sigui més fluida entre 
la Gerència i els degans i que es tinguin en compte les aportacions dels degans. El rector 
manifesta la seva voluntat que es tinguin en compte les aportacions dels degans. El gerent 
comenta que s’han fet moltes reunions amb les gestions econòmiques i amb els 
administradors de centre, que han de servir de corretja de transmissió d’informació als 
degans, i en les quals no s’ha tractat de les categories professionals. Explica que hi ha 
hagut discrepàncies sobre temes de dimensionament i de disseny organitzatiu. En aplicació 
de la LOSU, comenta que els acords s’hauran de passar per la Comissió d’Economia i 
d’Organització. Manifesta la seva disponibilitat de tornar a fer més reunions, si cal. Explica 
que s’ha estat un any amb aquestes converses. (c) S’agraeixen les disculpes del rector 
respecte dels aldarulls que es van produir a l’Espai SiS i es destaca que la vicerectora de 
Campus, Sostenibilitat i Territori ja es va disculpar en aquell moment. El rector comenta 
que la vicerectora va actuar immediatament quan es va produir el problema i que es va 
cometre un error inicialment i es va intentar esmenar al més ràpid possible. (d) S’agraeix 
el canvi de lideratge en temes de TIC. Es comenta que en la gestió de l’atac informàtic, tot 
i ser de molt difícil actuació, es considera que es va actuar des d’un punt de vista massa 
tècnic. Es considera positiu reactivar el Grup de Treball TIC 2029. Es demana que hi hagi 
un membre de la Junta de Personal en aquest grup. (e) Es pregunta si s’ha adoptat alguna 
mesura contra els membres del grup Estudiantes en Lucha. La secretària general comenta 
que ningú pot interrompre les classes sense autorització i que en aquest cas els docents 
van gestionar molt bé la situació evitant que la cosa anés a més. Explica que actualment 
s’estan fent tasques d’identificació dels autors i que les mesures a adoptar dependran de 
si són alumnes de la UAB o no.  
 
La secretària general obre un segon torn de paraules, en el qual els membres del Consell 
de Govern debaten sobre els aspectes següents: (I) El degà de la Facultat de Ciències 
demana deixar constància del reconeixement d’Enric Font Oller per la seva dedicació a la 
Universitat al llarg de la seva carrera professional, ja que ha hagut de gestionar temes molt 
complexos i ho ha fet amb la seva gran capacitat de gestionar les persones i de saber 
trobar solucions. El rector agraeix la intervenció del degà de la Facultat de Ciències i s’hi 
suma. (II) Respecte al procés de reestructuració de les gestions acadèmiques, les gestions 
econòmiques i els SID dels centres, s’apel·la a la necessitat de preservar la negociació 
col·lectiva. Es diu que cal tenir en compte que el nivell econòmic de les places sigui 
conforme amb les funcions a desenvolupar, perquè si no això provocarà que, quan siguin 
cobertes per funcionaris, aquests marxin ràpidament a altres llocs, i que aquest és un dels 
elements de discrepància entre els representants dels treballadors i la direcció. El rector 
comenta que les unitats docents hospitalàries es tenen en compte pel que fa a les seves 
necessitats de gestió, i afegeix que aquest any segueix el repte de combatre la precarietat 
del col·lectiu del PTGAS i que es vol professionalitzar les places de PTGAS i aconseguir 
establir la carrera professional. El gerent recorda que recentment s’ha signat un acord 



7 
 
 

sobre els SID que suposa un salt molt gran per a la seva tecnificació. (III) Es felicita pel fet 
d’haver promogut el projecte «La Uni», per donar a conèixer a la societat allò que es fa a 
les universitats. (IV) Es pregunta sobre el reforç de les unitats del PIUNE i la Unitat 
d’Atenció Psicopedagògica. El rector comenta que és una necessitat de la Universitat i una 
obligació legal establerta a la Llei orgànica 2/2023, de 22 de març, del sistema universitari 
(LOSU). 
  
 
3. Afers economicopressupostaris 
 
3.1. Aprovació dels criteris bàsics per a l’elaboració del Pressupost de la UAB de 2024 
 
La secretària general dona la paraula al vicerector d’Economia, que explica els criteris 
bàsics que han de regir l’elaboració del pressupost anual, diu que l’aprovació d’aquests 
criteris bàsics constitueix un pas previ i necessari per a l’elaboració, presentació i aprovació 
dels pressupostos de la UAB corresponents a l’any 2024, i afegeix que se’n va informar 
favorablement a la Comissió d’Economia i d’Organització de 18 d’octubre de 2023. 
Contextualitza les circumstàncies que envolten l’elaboració del pressupost en un entorn 
econòmic més estable que l’any passat, ja que hi ha un escenari de recuperació econòmica 
per absència de la gran inflació de l’energia que es va produir l’any passat. Diu que també 
es disposa de l’article 56 de la LOSU, que ordena el finançament de les universitats en tres 
eixos, sustentats en indicadors específics, mesurables: finançament basal, finançament 
estructural per a necessitats singulars i finançament per objectius. Informa que també hi ha 
la previsió de destinar el 5 % del pressupost a projectes de recerca (art. 57.7 de la LOSU), 
que es tornarà a complir el proper any. Afegeix que hi ha un element que no ajuda i és que 
els diners compromesos per la Generalitat no es materialitzen fins al mes de novembre de 
l’any corresponent, i que aquest any es preveu que l’aportació de la Generalitat sigui 
estable respecte de l’any passat. Respecte dels ingressos per taxes de matrícula, diu que 
la previsió és que siguin semblants a aquest 2023, que es preveuen lleugers decrements 
en matrícules de grau i doctorat i lleugers augments en les taxes de màsters. Afegeix que 
també s’espera un increment dels ingressos competitius en l’àmbit de la recerca i respecte 
dels ingressos per prestació de serveis es preveu que siguin equivalents als del 2023. 
Explica que els ingressos de taxes i matrícules no cobreixen les despeses del capítol 1 i 2, 
que, respecte de les despeses, es té en compte el procés de rejoveniment de la plantilla 
de professorat permanent i que també es preveu avançar en el procés de tecnificació de la 
plantilla i l’expectativa de dotar de carrera professional el PTGAS. En aquest sentit, fa una 
menció explícita a poder implementar la carrera professional si es pot aconseguir 
l’increment d’ingressos. També comenta que aquest any s’ha de començar a executar el 
pla de contenció pressupostària i el pla d’estabilitat pressupostària en virtut del qual cada 
any s’han de destinar 200.000 euros per aconseguir un romanent positiu.  
  
La secretària general obre un torn de paraules, en el qual els membres del Consell de 
Govern debaten sobre les qüestions següents: (a) Es pregunta si es disposarà de 
pressupost de càrrecs abans de l’any que ve per poder planificar la gestió de l’activitat als 
centres. El vicerector d’Economia comenta que es treballa per poder disposar del 
pressupost de càrrecs amb temps suficient per poder fer les previsions. (b) Es pregunta si 
el pla d’estabilitat pressupostària durarà fins a l’any 2052. El vicerector d’Economia 
confirma que aquest és el calendari, atès que el deute és important i la quantitat anual que 
s’hi destina és petita. (c) Es demana que es tinguin en compte en el pressupost les diferents 
necessitats dels centres, ja que els centres de ciències experimentals requereixen més 
esforç pressupostari que altres àmbits. Es posa l’exemple de les sortides de camp, el cost 
de les quals ha augmentat el 10 % pel cost del transport, tot i que el pressupost s’ha 
mantingut inalterat. Hi ha una altra intervenció respecte dels centres de ciències socials i 
humanes: es diu que també han d’assumir costos de desplaçament i que busquen 
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alternatives per combatre aquest augment de preus. El rector comenta que aquest és un 
tema recurrent, tot i que aquest any han augmentat un 10 % els ingressos destinats a 
aquestes activitats de sortides de camp per ajudar a sufragar l’augment dels costos de 
desplaçament com a conseqüència de l’increment del cost de l’energia. Diu que s’està 
pendent de tancar el replantejament del model actual de distribució de pressupost per 
centres i que aviat es farà una proposta per negociar-la. Explica que els diners del Pla 
d’inversions universitàries arribaran aquest any igual que els anys passats, i que tot i ser 
un model insuficient almenys no s’ha empitjorat. (d) Es formula un queixa respecte al fet 
que els retorns del cànon arribin molt tard, al voltant dels mesos d’octubre o novembre, la 
qual cosa genera molta feina als departaments. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:  
 
Primer. Aprovar la proposta de document «Criteris bàsics per a l’elaboració del 
pressupost de la UAB de 2024», que s’annexa 1. 
 
Segon. Elevar al Consell Social l’acord anterior per tal que exerceixi les seves 
competències. 
 
Tercer. Encarregar al vicerector d’Economia l’execució i el seguiment d’aquests 
acords. 
 
 
4. Afers de personal acadèmic i de personal investigador 
 
4.1. Modificació del Reglament de personal acadèmic per adaptar la figura de professorat 
associat a la LOSU 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Personal Acadèmic, que informa 
de la proposta de modificació del Reglament de personal acadèmic (Acord del Consell de 
Govern de 17 de novembre de 2010) per adaptar la figura de professorat associat com a 
conseqüència del canvi produït per la LOSU en aquest figura, concretament pel que fa a la 
regulació continguda a la part dels concursos de professorat associat. Afegeix que s’ha 
informat favorablement d’aquesta modificació a la Comissió de Personal Acadèmic d’11 
d’octubre de 2023. 
 
En el torn obert de paraules es demana de relaxar l’obligació de disposar del nivell C1 de 
català per poder ser professorat associat, perquè fa perdre possibilitats de contractació.  
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:  
 
Primer. Aprovar la proposta de modificació del Reglament de personal acadèmic per 
adaptar la figura de professorat associat a la LOSU, de conformitat amb l’annex 
adjunt 2. 
 
Segon. Establir-ne l’entrada en vigor el dia 1 de gener de 2024 i ordenar-ne la 
publicació al Butlletí Oficial de la UAB. 
 
Tercer. Comunicar aquest acord a la vicerectora de Personal Acadèmic, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-lo efectiu. 
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4.2. Modificació del Reglament de personal acadèmic per adaptar la figura de professorat 
lector a la LOSU i per incorporar-hi la retenció de talent 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Personal Acadèmic, que informa 
de la proposta de modificació del Reglament de personal acadèmic (Acord del Consell de 
Govern de 17 de novembre de 2010) per adaptar la figura de professorat lector, com a 
conseqüència del canvi produït per la LOSU en aquest figura, concretament pel que fa a la 
regulació continguda a la part dels concursos de professorat lector, i per incorporar-hi la 
retenció de talent. Informa que s’incorpora a l’article 54 la taxa de retenció de talent, ja 
aprovada fa dos anys, del 35 % de les places addicionals a les baixes de PDI permanent 
de l’any anterior, i diu que aquestes places estaran sotmeses a la disposició transitòria 
octava de la LOSU. Afegeix que es modifiquen els membres de les comissions avaluadores 
i els barems dels criteris. Indica que s’ha informat favorablement d’aquesta modificació a la 
Comissió de Personal Acadèmic d’11 d’octubre de 2023. 
 
En el torn obert de paraules, a proposta d’alguns directors de departament, es consensua 
modificar el text de l’article 57.2.c del Reglament de personal acadèmic, respecte de la 
comissió dels concursos de places de professorat lector, quan diu:  
 

‘c) un/a professor/a (i un/a substitut/a) d’una àrea o especialitat de 
coneixement afí però diferent a la  que correspongui el perfil de la plaça 
convocada. Aquestes àrees afins seran definides pels centres. Aquest 
membre serà elegit per sorteig públic entre el conjunt de professorat i 
personal investigador de les  categories indicades al punt 1 d’aquest 
article, a partir d’una llista qualificada amb personal extern a la UAB 
elaborada per la UAB’. 

 
Hi hauria de dir:  
 

‘c) un/a professor/a (i un/a substitut/a) d’una àrea o especialitat de 
coneixement afí però diferent a la  que correspongui el perfil de la plaça 
convocada. Aquestes àrees afins seran definides pels centres 
després de consultar al departament que correspongui. Aquest 
membre serà elegit per sorteig públic entre el conjunt de professorat i 
personal investigador de les  categories indicades al punt 1 d’aquest 
article, a partir d’una llista qualificada amb personal extern a la UAB 
elaborada per la UAB. 

   
D’altra banda, a proposa de la degana de la Facultat de Dret, es consensua la modificació 
de l’article 54.4 del Reglament de personal acadèmic, respecte de la convocatòria dels 
concursos, quan diu: 
 

4. En la convocatòria, feta mitjançant resolució del rector o la rectora, 
hi ha de constar un perfil de la plaça, els requisits necessaris per 
concursar, les característiques de les sol·licituds i els terminis i el lloc 
on s'han de presentar. En les places de lector o lectora hi haurà de 
constar també l’àrea o especialitat de coneixement d’adscripció de la 
plaça, i un únic perfil docent i investigador, que serà proposat pel 
departament que convoca la plaça, i es referirà a una àrea de 
coneixement, alguna categoria del WoS o del JCR, el nom de 
departaments d’universitats de prestigi o una o més assignatures que 
sumin un mínim de 9 crèdits, dels quals com a mínim 6 han de ser 
d’assignatures obligatòries de plans d’estudis de graus oficials de la 
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UAB. En les titulacions de Medicina, Psicologia i Veterinària es podrà 
fer una proposta raonada de perfil que tingui en compte l’especialitat i 
que haurà de ser validada pel vicerector o la vicerectora responsable 
del personal acadèmic. En les places d’associat o associada, el perfil 
es referirà a una part d’una o de vàries assignatures o a una o a 
diverses assignatures del pla d’estudis d’una titulació oficial en vigor.  

 
Hi hauria de dir:  
   

‘4. En la convocatòria, feta mitjançant resolució del rector o la rectora, 
hi ha de constar un perfil de la plaça, els requisits necessaris per 
concursar, les característiques de les sol·licituds i els terminis i el lloc 
on s'han de  presentar. En les places de lector o lectora, hi haurà de 
constar també l’àrea o especialitat de coneixement  d’adscripció de la 
plaça, i un únic perfil docent i investigador, que serà proposat pel 
departament que convoca la  plaça, i es referirà a una àrea de 
coneixement, alguna categoria del WoS o del JCR, el nom de 
departaments d’universitats de prestigi o una o més assignatures que 
sumin un mínim de 9  crèdits, dels quals com a mínim 6 han de ser 
d’assignatures obligatòries i/o bàsiques de plans d’estudis de graus 
oficials de la UAB. En les titulacions de Medicina, Psicologia i 
Veterinària es podrà fer una  proposta raonada de perfil que tingui en 
compte l’especialitat i que haurà de ser validada pel vicerector o la  
vicerectora responsable del personal acadèmic. En les places 
d’associat o associada, el perfil es referirà a una part d’una o de vàries 
assignatures o a una o a diverses assignatures del pla d’estudis d’una 
titulació oficial  en vigor’.   

  
Es comenta que als instituts de recerca propis hi ha personal investigador contractat amb 
alguna de les modalitats de la Llei de la ciència que voldria estabilitzar-se com a professorat 
permanent a la Universitat, i es pregunta si es preveu algun pla d’estabilització per retenir 
aquest grup d’investigadors i si poden presentar-se a aquestes places de lector. La 
vicerectora de Personal Acadèmic comenta que hi ha un pla d’estabilització per a alguns 
tipus d’investigadors, però dirigit a places d’agregat/TU o de CU/CC, i afirma que també es 
poden presentar a aquestes places de lector. 
  
Finalitzat el debat, la secretària general informa que el que se sotmet a consideració i 
aprovació és el text presentat amb les dues esmenes que s’han consensuat en el debat del 
punt i que s’incorporen al text final.  
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
Primer. Aprovar la proposta de modificació del Reglament de personal acadèmic per 
adaptar la figura de professorat lector a la LOSU i incorporar-hi la retenció de talent, 
de conformitat amb l’annex adjunt 3. 
 
Segon. Establir-ne l’entrada en vigor el dia 1 de gener de 2024 i ordenar-ne la 
publicació al Butlletí Oficial de la UAB. 
 
Tercer. Comunicar aquest acord a la vicerectora de Personal Acadèmic, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-lo efectiu. 
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4.3. Modificació del Model i criteris de priorització de les places de professorat permanent 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Personal Acadèmic, que informa 
de la necessitat de modificar el Model i criteris de priorització de les places de professorat 
permanent degut a les modificacions del Reglament de personal acadèmic per adaptar la 
figura de professorat lector a la LOSU i incorporar-hi la retenció de talent. Indica que s’ha 
informat favorablement d’aquesta modificació a la Comissió de Personal Acadèmic d’11 
d’octubre de 2023. 
  
La secretària general obre un torn de paraules, en el qual hi ha una intervenció en defensa 
de l’heterogeneïtat dels centres, la qual cosa comporta valorar els criteris que se segueixen 
per establir incentius als centres i decidir si tots els centres han d’aplicar els mateixos 
estímuls. Es posa l’exemple reflectit en el punt anterior respecte de la necessitat dels 
instituts de recerca propis d’estabilitzar la carrera acadèmica de personal investigador 
temporal, que és diferent del personal acadèmic dels departaments. Com a corol·lari de la 
intervenció anterior, un altre membre indica que el principi d’igualtat és tractar igual 
situacions homogènies i tractar de manera desigual situacions heterogènies. La vicerectora 
de Personal Acadèmic comenta que la UAB està sent molt activa en polítiques d’atracció i 
retenció de talent, i que els investigadors Ramón y Cajal es reparteixen per tots els centres, 
però que una altra cosa és la via a través de la qual es proveeixen les places. Informa que 
el model de la UAB té en compte les necessitats de recerca dels departaments. El rector 
informa que el seu equip de govern ha intentat veure les diferències de les diverses realitats 
dels centres, i que a la millor no s’ha aconseguit, però s’ha intentat. Recorda que la UAB 
és una de les poques universitats que té personal investigador, i que hi ha un pla 
d’estabilització per a aquest personal. Destaca que, tot i tenir clares les diferències 
existents al campus, a vegades no es poden donar els tractaments corresponents perquè 
impera la realitat, i que la intenció és treballar amb els centres i departaments de manera 
diferent, però amb una visió conjunta i integradora.  
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
  
Primer. Aprovar la proposta de modificació del Model i criteris de priorització de les 
places de professorat permanent que consta a l’annex adjunt 4. 
 
Segon. Establir-ne l’entrada en vigor a partir del dia següent a l’aprovació i ordenar-
ne la publicació al Butlletí Oficial de la UAB. 
 
Tercer. Comunicar aquest acord a la vicerectora de Personal Acadèmic, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-lo efectiu. 
 
 
4.4. Modificació del punt 5 del Model de plantilla teòrica en relació amb l’assignació de 
places noves 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Personal Acadèmic, que informa 
que, per acord del Consell de Govern de 13 de desembre de 2017, es va aprovar el Model 
de plantilla teòrica del PDI dels departaments i de les unitats docents hospitalàries de la 
UAB, i que l’article 48 de la LOSU estableix la plantilla de personal docent i investigador de 
les universitats, la qual cosa fa necessària la modificació del punt 5 del Model de plantilla 
teòrica del PDI dels departaments en relació amb les places noves de professorat. Indica 
que s’ha informat favorablement d’aquesta modificació a la Comissió de Personal 
Acadèmic del dia 11 d’octubre de 2023. 
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Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
Primer. Aprovar la proposta de la modificació del punt 5 del Model de plantilla teòrica 
en relació amb l’assignació de places noves que consta a l’annex adjunt 5. 
 
Segon. Establir-ne l’entrada en vigor a partir del dia següent a l’aprovació i ordenar-
ne la publicació al Butlletí Oficial de la UAB. 
 
Tercer. Comunicar aquest acord a la vicerectora de Personal Acadèmic, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-lo efectiu. 
 
 
4.5. Modificació de la ‘Guia d’avaluació de l’activitat docent del professorat de la UAB’ 
 
La secretària general informa que es retira aquest punt, atès que en la sessió de la 
Comissió de Personal Acadèmic d’11 d’octubre de 2023 ja es va discutir i va quedar 
pendent d’acabar de tancar la redacció de la modificació de la Guia d’avaluació de l’activitat 
docent del professorat de la UAB. 
 
 
4.6. Modificació de l’oferta d’ocupació pública del PDI de la UAB per al 2023  
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Personal Acadèmic, que informa 
que la Llei de pressupostos generals de l’Estat per al 2023 estableix un 120 % de taxa de 
reposició per als cossos de professorat catedràtic d’universitat, de professorat titular 
d’universitat i de professorat contractat doctor d’universitat, i que, per tant, les universitats 
estan obligades a destinar, com a mínim, un 15 % del total de places que s’ofereixin a la 
incorporació, en aquella categoria per a la qual estigui acreditat, de personal investigador 
doctor que hagi obtingut el certificat I3 dins del marc del Programa Ramón y Cajal. Explica 
que, en el cas que no s’utilitzin totes les places previstes en aquesta reserva, aquestes es 
podran oferir a altres investigadors de programes d’excel·lència, estatals o internacionals, 
que hagin obtingut el certificat I3, però que, en aquest cas, la Universitat haurà d’aportar 
un certificat del Ministeri d’Universitats en el qual consti que els programes oferts reuneixen 
els requisits establerts en aquest apartat. També comenta que l’Estatut bàsic de l’empleat 
públic estableix que l’oferta d’ocupació pública ha de ser aprovada pel respectiu òrgan de 
govern de l’administració pública i que la Llei de pressupostos generals de l’Estat per al 
2023 estableix que s’ha de publicar al butlletí oficial de la comunitat autònoma o, si escau, 
de l’Estat, abans de la finalització de l’any 2023. Informa que el passat 19 de març de 2023 
el Consell de Govern va aprovar l’oferta d’ocupació pública de personal docent i 
investigador de la UAB per al 2023 i, de conformitat amb l’acord subscrit entre la UAB i la 
UPF per facilitar el pas del professorat permanent de la UAB adscrit al PSMAR a la UPF, 
es va acordar que la UAB cediria a la UPF un total de 6 places de la seva oferta pública (3 
places de l’any 2023 i 3 places de l’any 2024). Diu que ara caldria modificar l’oferta 
d’ocupació pública del PDI per al 2023 per eliminar 3 places de l’oferta reservades a 
personal docent i investigador que hagi finalitzat el Programa Ramón y Cajal (així com 
altres investigadors de programes d’excel·lència, estatals o internacionals) i hagi obtingut 
el certificat I3/R3, de manera que la UAB oferirà el 2023 12 places d’aquest tipus en lloc de 
les 15 inicialment reservades. Afegeix que l’oferta d’ocupació pública de personal docent i 
investigador de la UAB per al 2023 inclou les necessitats de recursos humans amb 
assignació pressupostària que s’han de proveir mitjançant la incorporació de personal de 
nou ingrés, i que tant l’oferta inicialment aprovada com la que s’ha de modificar han estat 
comunicades a la Direcció General d’Universitats de la Generalitat de Catalunya. Indica 
que es va informar favorablement d’aquest punt a la Comissió de Personal Acadèmic del 
dia 18 d’octubre de 2023. 
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Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
Primer. Aprovar la proposta de modificació de l’oferta d’ocupació pública del PDI de 
la UAB per al 2023 que consta a l’annex adjunt 6. 
 
Segon. Ordenar-ne la publicació al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya. 
 
Tercer. Comunicar aquest acord a la vicerectora de Personal Acadèmic, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-lo efectiu.5. Afers acadèmics 

 
5.1. Aprovació de títols de màster universitari 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent, que 
informa sobre la petició de creació d’un títol de màster universitari i explica que, un cop 
revisada la documentació justificativa corresponent que acredita que la proposta reuneix 
els requisits exigits per la UAB per a la creació d’aquest tipus de títols, es va informar 
favorablement de la proposta a la sessió de la Comissió d’Afers Acadèmics de 17 d’octubre 
de 2023. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
Primer. Aprovar la creació del títol de màster universitari següent: 
 
 Health Data Science.  
 
Segon. Elevar l’aprovació de la creació del títol de màster universitari al Consell 
Social per tal que exerceixi les seves competències. 
 
Tercer. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l’execució i el 
seguiment dels acords primer i segon. 
Consell de Govern 
Quart. Comunicar aquests acords a la vicegerenta d’Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
5.2. Extinció de títols de màster universitari 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent, que 
informa sobre la proposta d’extinció d’un màster universitari i explica que, després de 
revisada la documentació justificativa corresponent que acredita que la proposta reuneix 
els requisits exigits per la UAB per a extingir aquest tipus de títols, es va informar 
favorablement de la proposta a la sessió de la Comissió d’Afers Acadèmics de 17 d’octubre 
de 2023. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
Primer. Aprovar l’extinció del títol de màster universitari següent: 
 
 Visió per Computador. 
 
Segon. Elevar l’aprovació de l’extinció del títol de màster universitari al Consell 
Social per tal que exerceixi les seves competències. 
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Tercer. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l’execució i el 
seguiment dels acords primer i segon. 
 
Quart. Comunicar aquests acords a la vicegerenta d’Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
5.3. Aprovació de títols de màsters de formació permanent i diplomes 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent, que 
informa sobre la petició de creació d’un títol de màster de formació permanent presentada 
a l’Escola de Postgrau i explica que, després de revisada la documentació justificativa 
corresponent que acredita que la proposta reuneix els requisits exigits per la UAB per a la 
creació d’aquest tipus de títols, es va informar favorablement de la proposta a la sessió de 
la Comissió d’Afers Acadèmics de 17 d’octubre de 2023. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
Primer. Aprovar la creació del títol de màster de formació permanent següent: 
 
 Màster de formació permanent en Arritmologia Cardíaca Avançada. 
 
Segon. Elevar l’aprovació de la creació del títol de màster de formació permanent al 
Consell Social per tal que exerceixi les seves competències. 
 
Tercer. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l’execució i el 
seguiment dels acords primer i segon. 
 
Quart. Comunicar aquests acords a la vicegerenta d’Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
6. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB 
 
Es retira el punt de l’ordre del dia.  
 
 
7. Assumptes de tràmit 
 
7.1. Ratificació de la modificació dels Estatuts del Consorci Institut d’Estudis Regionals i 
Metropolitans de Barcelona (IERMB) 
 
La secretària general informa que el Consorci Institut d’Estudis Regionals i Metropolitans 
de Barcelona (IERMB) va ser constituït l’any 1984, amb el nom d’Institut d’Estudis 
Metropolitans de Barcelona, per la Corporació Metropolitana de Barcelona, la Universitat 
Autònoma de Barcelona i la Cambra Oficial de Comerç, Indústria i Navegació de Barcelona 
i, posteriorment, s’hi van adherir l’Ajuntament de Barcelona, la Universitat de Barcelona, la 
Universitat Politècnica de Catalunya, el Consorci de la Zona Franca, la Federació de 
Municipis de Catalunya i, finalment, la Diputació de Barcelona, la Generalitat de Catalunya 
i la Universitat Pompeu Fabra. Comenta que el Consorci ha iniciat un procés de revisió del 
seu nom i de la imatge corporativa, clau per tal de millorar la visibilitat del Consorci i de la 
seva activitat de servei, amb l’objectiu de posicionar-lo i posar en valor la seva aportació 
de cara a les institucions que hi donen suport, a les entitats amb qui es relaciona i a la 
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societat en general, com a referent en cadascuna de les àrees i temàtiques que 
desenvolupa. Comenta els canvis en els Estatuts adoptats per acord del Consell de Govern 
del Consorci en data 16 de març de 2023, que afecten els punts següents: I) la denominació 
del Consorci passa de ser Consorci Institut d’Estudis Regionals i Metropolitans de 
Barcelona a ser Consorci Institut Metròpoli; II) s’afegeix un apartat j a l’article 6.3 («Consell 
de Govern: càrrecs, delegacions i atribucions»); es modifica el redactat de l’article 7.1 
(«Comissió Executiva: càrrecs, delegacions i funcions»); a l’article 8.2 es modifica el 
redactat de l’apartat d i s’hi introdueix un apartat f (article 8, «Presidència i vicepresidències: 
càrrecs i funcions»); s’afegeix un incís a l’article 12.4 i s’elimina un incís de l’article 12.5 
(«Règim de convocatòries»), i es modifica íntegrament el redactat de l’article 15 («Règim 
de personal»). Afegeix que per acord del Consell de Govern del Consorci d’11 de maig de 
2023 també es modifica l’article 11, relatiu a la Secretaria i la Tresoreria, i l’article 14, 
«Règim pressupostari, comptable, de control intern i patrimonial». 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
Primer. Ratificar els acords del Consell de Govern del Consorci Institut d’Estudis 
Regionals i Metropolitans de Barcelona (IERMB) de 16 de març de 2023 i d’11 de maig 
de 2023, pels quals se’n modifiquen els Estatuts, i aprovar el nou text refós, en els 
termes dels annexos núm. 7. 
 
Segon. Encarregar a la secretària general l’execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
Tercer. Elevar al Consell Social aquest acord, per tal que exerceixi les seves 
competències. 
 
Quart. Comunicar aquests acords a la vicegerenta d’Economia, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
Cinquè. Informar d’aquests acords el Consorci Institut d’Estudis Regionals i 
Metropolitans de Barcelona (IERMB). 
 
 
8. Torn obert de paraules 
  
La vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat informa que fa una hora que ha rebut un correu 
electrònic signat per un col·lectiu que s’autoanomena Sindicat d’Estudiants en què 
convoquen una aturada acadèmica i demanen que es comuniqui als titulars dels deganats 
que no es programi cap avaluació acadèmica durant el dia de demà, 26 d’octubre de 2023. 
Comenta que el Sindicat d’Estudiants no és un col·lectiu inscrit al registre de col·lectius de 
la UAB i que en aquest correu electrònic no es pot identificar si són estudiants de la UAB o 
no. Per tant, la vicerectora es limita a traslladar la informació perquè els membres del 
Consell de Govern n’estiguin al cas.  
  
El degà de la Facultat de Veterinària fa dues reflexions. D’una banda, respecte al canal 
Opina, considera que fa falta el retorn al centre de la persona que fa un comentari, tant per 
una qüestió de qualitat en la gestió com per una qüestió de poder avaluar el professorat 
dels inputs dels estudiants sobre l’activitat acadèmica. D’altra banda, comenta la necessitat 
de poder avaluar el desenvolupament de les tasques que fan els càrrecs acadèmics 
unipersonals, i diu que fora bo disposar d’una formació mínima obligatòria per a les 
persones que assumeixen càrrecs acadèmic de gestió. El rector agraeix la intervenció, ja 
que considera que qualsevol sistema de qualitat requereix el retorn. Respecte de la 
formació diu que és un tema que el preocupa i que ja es disposa d’una oferta formativa per 
a càrrecs acadèmics.  
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El director del Departament de Ciències de l’Antiguitat i de l’Edat Mitjana comenta que el 
segon semestre no es podran dur a terme contractes de professorat associat, motiu pel 
qual demana que els directors de departament rebin una comunicació sobre aquest tema, 
ja que hi ha gent que no acaba d’entendre el canvi de situació i fora bo donar una explicació. 
La vicerectora de Personal Acadèmic comenta que farà aquesta comunicació. 
 
 
 
I, com que no hi ha cap més punt per tractar, a les 12.02 h es dona per acabada la sessió, 
de la qual, com a secretària general, estenc aquesta acta. 
 
 
 
 
 
 
La secretària general        Vist i plau 

El rector 
  


